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عضو  انجمن  صنفی مدیران رسانه  و شرکت تعاونی مطبوعات کشور

رویداد

شهروند| حسن روحانی روز پنجشنبه در 
جلسه شــورای اداری استان گیلان به مسائل 
و مباحث مهمی در حــوزه داخلی، منطقه ای 
و جهانی پرداخت؛ رئیس جمهــوری در آغاز 
ســخنان خود بخش خصوصــی را زیربنای 
اقتصاد کشور دانست که مهمترین اثرگذاری 
آن را بی اثرکردن تحریم ها و سدی در برابر هر 
گونه خطری که اقتصــاد و تجارت ما را تبیین 
کرد. روحانــی در بخش دیگری از ســخنان 
خود به ریشه کردن موسسات مالی و اعتباری 
غیرمجاز توسط دولت اشــاره کرد که همین 
سیاست موجبات حمله، فحاشی و توهین به 
دولت را فراهم کرده اســت. رئیس جمهوری 
در ادامه با بیان اینکه دولت تصمیم گرفته که 
25 رقم کالای اساســی با ارز 4200 تومان به 
دست مردم برسد، گفته که اما قاچاق موجب 
انسداد در روند و اجرای بسیاری از برنامه ریزی ها 
شده است. ســبقت صادرات غیر نفتی نسبت 
به واردات و همچنین استفاده از سیستم های 
الکترونیکی به عنوان راهی برای مبارزه با فساد 
از جمله موضوعاتی بــود که رئیس جمهوری 
به تشــریح آنها پرداخت. در ادامه اهم سخنان 

رئیس جمهوری را می خوانید:
 اثرات اقتصادی 

که بر پایه بخش خصوصی است 
ضعیف بودن بخش خصوصی یکی دیگر از 
مشکلات کشور است؛ اگرچه بخش خصوصی 
در کشــورمان وجود دارد، اما آنچنان توانمند 
نیست که بتواند در عرصه منطقه ای و جهانی 
به رقابت بپردازد؛ لذا بایــد این بخش هر چه 
بیشتر تقویت شود. اگر اقتصاد کشور بر عهده 
بخش خصوصی آگاه به تجــارت جهانی بود، 
بی تردید تحریم ها اثر کمتری روی کشورمان 
می گذاشــت و اگر چند بانک خصوصی قوی 
داشــتیم با دغدغه کمتری می توانســتیم با 

مشکلات مواجه شویم.
ریشه موسسات اعتباری غیرمجاز 

کنده شد
در دولت یازدهم ریشــه موسسات اعتباری 
غیرمجاز کنده شد. اگر چه در این مسیر فحاشی 
و توهین های زیادی به دولت شد که باید وزارت 
اطلاعات یک روزی پشت صحنه این قضایا را 
منتشر کند. نقدینگی را کسانی ساختند که 

موسســات غیر مجاز را آفریدند و سر مردم را 
کلاه گذاشتند و خودشــان آنها را به خیابان ها 
کشــاندند. انحلال موسســات غیر مجاز بار 
سنگینی بر دوش دولت بود و توانستیم حدود 
30 هزار میلیارد تومــان پول مردم را پرداخت 
کنیم که البته این کار به طور طبیعی در افزایش 
نقدینگی تأثیر داشته است؛ اما نقدینگی اصلی 
را کسانی ایجاد کردند که موسسات غیر مجاز 
را تأسیس کرده و مردم را به خیابان کشاندند و 
دولت به خاطر مردم ناچار شد که برای جبران 
زیان مردم به آنها پول پرداخت کند. یکی از این 
گام ها ادغام بانک های نیروهای مسلح در بانک 
سپه است که در این زمینه تصمیم گیری ها و 
هماهنگی های لازم انجام شده است و البته در 
مسیر اصلاحات بانکی گام های دیگری را هم در 

سال آینده برخواهیم داشت.
حریف قاچاق نمی شویم 

دولت تصمیــم گرفته کــه 25 رقم کالای 
اساسی با ارز 4200 تومان به دست مردم برسد؛ 
اما در روند اجرا بعضی از این موارد درست اجرا 

شــده و در برخی موارد نیز شــاهد نابسامانی 
هستیم و برای غلبه بر این مشکلات لازم است 
همه در کنار هم باشیم و نظارت همگانی شکل 
بگیرد تا یک دلال نتواند نظم امور را به هم بزند. 
اگر چه برای غلبه بر مشــکلات قوای دیگر و 
نیروهای مســلح و امنیتی می خواهند کمک 
کنند؛ اما از آنجا که مبنای برنامه ریزی ها مشکل 

دارد، حریف قاچاق نمی شویم.
 سبقت صادرات غیرنفتی

 نسبت به واردات 
یکی از افتخارات دولــت یازدهم و دوازدهم 
 برای چند ســال این بوده که میزان صادرات 
غیر نفتی بیش از واردات بوده اســت و این از 
زمان دولت مصدق در ایران ســابقه نداشــته 
اســت. امســال 14 میلیارد دلار برای تأمین 
کالاهای اساسی پرداخت کرده ایم اما متأسفانه 
بخش عمــده کالاهایی که به دســت مردم 
می رســد با ارز 4200 تومانی نیست؛ لذا باید 
به گونه ای تصمیم گیری شــود که وقتی ارز 
4200 تومانــی برای واردات بــه تاجری داده 

می شــود، بتوان تا مرحله توزیع و رسیدن به 
دست مصرف کننده بر آن نظارت داشت. هدف 
دولت این است که در حد امکان تلاش کند تا 
دریافتی کسانی که حقوق ثابت دارند، افزایش 
یابد. ضمن اینکه بایستی به مستمری بگیران 
هم کمک کنیم و در 3 سال اخیر آن چه به این 
قشر پرداخت کرده ایم، بیش از چهار برابر شده 
است، اما می دانیم که کافی نیست. دولت به رغم 
همه مشــکلات تلاش می کند که کالاهای 
اساســی به اندازه کافی و وفــور در بازار وجود 

داشته باشد.
 سیستم های الکترونیکی 
راهی برای مبارزه با فساد

راه مبارزه با فساد جز استفاده از سیستم های 
الکترونیکی نیست و با استفاده از این فناوری 
بایــد تولیدکننده بــه مصرف کننده متصل 
شــود؛ ضمن اینکه بایستی در تمامی مراحل 
شفاف ســازی وجود داشته باشــد و از توان 
ســایبری به طور کامل استفاده شــود. امروز 
از لحاظ ذخایر اســتراتژیک هیچ مشکلی در 
کشور نداریم و تقریباً همه روزه موجودی تمام 
ذخایر را چک می کنم. مشکلی که در این زمینه 
وجود دارد، عمدتاً در سیستم توزیع است که 
بایستی در این زمینه به چارچوبی رسیده و آن 
را با هماهنگی لازم اجرا کنیم تا مردم دغدغه ای 
برای تأمین کالاهای اساســی و ضروری خود 
نداشته باشــند. باید بخش خصوصی را وارد 
میدان کرده و دولت در این زمینه وظیفه دارد 

حمایت ها و پشتیبانی های لازم را انجام دهد. 
نباید به زنان ظلم کنیم

همچنین یک خانم بلوچ و اهل سنت را به 
عنوان ســفیر ایران معرفی و انتخاب کردیم، 
به آقــای دکتر ظریف هم گفتم شــما به این 
کار ادامه دهید، چند نفری را می شناختم که 
پیشنهاد دادم. گاهی فکر می کنیم در اداره و 
مدیریت مردها خیلی توانمندتر هستند، ممکن 
است در جاهایی مردها توانمندتر باشند، اما در 
جاهایی نیز خانم ها توانمندتر هســتند اما در 
خلاقیت توانمندی که مردها دارند، زنان نیز 
دارند،  نباید ظلم کنیــم. اقوام و ادیان مختلف 
اینها همه نعمت های خدا هســتند اصل باید 
شایسته سالاری قرار گیرد؛ جنسیت،  قومیت و 

مذهب تفاوتی ندارد.

نجات ایوان مدائن

سعید اصغرزاده
روزنامهنگار

آن قصر که با چرخ همیزد پهلو
بر درگه آن شهان نهادندی رو

دیدیم که بر کنگره اش فاخته ای 
بنشسته همی گفت که کوکوکوکو

این ســخن خیام بود. ســخندانان پارســی گو 
چه بســیار از ایوان مدائن گفته اند. نمونه آشــنا و 
خاطره انگیزش را از خاقانی حتما به یاد دارید. آن جا 

که می گوید:   
هان  ای دل عبرت بین از دیده نظر کن  هان

ایوان مدائن را آیینه عبرت دان
یا آن جا که ملک الشعرای بهار می گوید:   

عرصه ایوان کسری آشیان بوم شد
دیرگاهی کشور از امن و امان محروم شد

فردوسی در مورد ساختمان طاق کسری داستان 
مفصلی در فصل مربوط به انوشیروان ذکر می کند. 
خسرو پرویز برای ساختن ایوان مدائن سه هزار مرد 
را که در کار خشــت و گچ استاد بودند، از روم، هند، 
چین و دیگر ســرزمین ها فرا خوانــد و از میان آنها 
صدنفر را از اهواز و ایران و رومیان برگزید؛ ســپس 
از بین آنها 30نفــر و از میان آنهــا دو رومی و یک 
پارســی را گزین کرد و از بین آنها، خسرو مهندسی 
رومی را برگزید که ایوان را بسازد. خسرو از مهندس 
برگزیده اش خواست جایگاهی برای او بسازد که تا 
200 سال فرزندان و پیوســتگان شاه در آن زندگی 

کنند و بنا ویران نگردد...
و بنا ویران گردید و ویران شــده بنا باز هم ویران 
گردید و حالا باز دیروز خبر آمد که بخش هایی از آن، 
فرو ریخته اســت! یکی از نمایندگان عراق با انتشار 
ویدیویی از ریزش ایوان مدائن، از مقام های ارشــد 
این کشور خواست سریعا برای نجات این اثر باستانی 
اقدام کنند. در این که این اثر باســتانی نشانه ای از 
زیاده خواهی شاهان ایرانی بوده و بخش هایی از این 
بنا در جریان جنگ ها تخریب شــده و موضوعاتی 
از این دست شــکی نیســت اما حالا یک اثر ایرانی 
باستانی است با کوهی از قدمت و ادبیات و فرهنگ و 

سلسله ای از عبرت ها و درس آموخته ها.
نمی دانم موضع مقامات رســمی کشــور به این 
یادگار دوران کهن چیست؟ هرچند چندان اقبال و 
توجهی هم به آن چه از دوره باستان داریم، درکشور 
نمی شــود، اما از جهات متعددی طاق کسری مهم 
بوده و هست. این که آیا مقامات عراق کاری خواهند 
کرد یا مقامات ایران از آنان خواهند خواست کاری 
بکنند را نمی دانم. اما هســتند دســت ها و افرادی 
کــه بخواهند میراث گذشــتگان بــرای آیندگان 
حفظ شود. شبکه ها و ســمن ها و طرفداران میراث 

فرهنگی.
کاش در این لحظات آخر نفس کشــیدن ایوان 
مدائن، قدری دســت بجنبانیم و آن چه در جنگ 
آمریکا در عراق تخریب نشــد، آن چــه در جنگ 
داعــش در عراق تخریب نشــد، اینــک در دوران 
صلح تخریــب و تمام نشــود. جــا دارد حالا که 
رئیس جمهوری می خواهد به عراق برود و دستاورد 
سفر ایشان را از پیش لغو روادید اعلام کرده اند، در 
این خصوص نیز با مقامات عراقی رایزنی های لازم 

را به انجام رساند. 

یادداشت

 رئيس جمهوری در استان گيلان:

فیلترینگ موجب عقب ماندن ما می شود 
طی حکمی از سوی رهبر معظم انقلاب  

رئیسی به ریاست قوه قضائیه 
منصوب شد

رهبر معظم انقلاب اســلامی در حکمی حجت 
الاسلام و المسلمین آقای حاج سید ابراهیم رئیسی 

را به ریاست قوه ی قضائیه منصوب کردند.
رهبر انقلاب در ایــن حکم با تأکید بر لزوم تحول 
در قوه قضائیه و آغاز پرقــدرت دوران جدیدی که 
زیبنــده گام دوم انقلاب باشــد، از فقاهت، دانش، 
تجربه، ســلامت، امانت و کارآمدی حجت الاسلام 
و المسلمین رئیســی در مقاطع گوناگون خدمت و 
سوابق طولانی ایشان در قوه قضائیه و آشنایی کامل با 
همه زوایای آن، به عنوان دلایل این انتخاب یاد، و در 
ادامه هشت توصیه مهم خطاب به رئیس جدید قوه 

قضائیه بیان کردند.
متن حکم رهبر معظم انقلاب اسلامی به این شرح 

است:
بسم الله الرحمن الرحیم

جناب مستطاب حجة الاسلام و المسلمین آقای 
حاج سید ابراهیم رئیسی دامت برکاته

آغاز دهه ی پنجم انقلاب و گذشت چهل سال از 
تشکیل دادگستریِ مبتنی بر فقه و حقوق اسلامی، 
ایجاب میکند که با تکیه بر تجربه ها و دستاوردها و 
رهنمودهای انباشــته در این نصاب زمانی، تحوّلی 
متناسب با نیازها و پیشــرفت ها و تنگناها در قوه ی 
قضائیه صورت گیرد و دستگاه عدالت با نَفَسی تازه 
و انگیزه ئی مضاعــف و نظم و تدبیری حکمت آمیز، 
دوران جدیدی را که زیبنده ی گام دوم انقلاب است، 

با قدرت و جدیت آغاز کند.
اینجانب برای تحقق این مقصود حیاتی، جنابعالی 
را برگزیده ام که دارای ســوابق طولانی در سطوح 
مختلف قوه ی قضائیه و آشــنا با همه ی زوایای آن 
میباشــید و از طرفی در کنار فقاهت از تحصیلات 
حقوقــی و دانــش و تجربــه در ایــن عرصه مهم 
برخوردارید، و سلامت و امانت و کارآمدی خود را در 

مقاطع گوناگون خدمت نشان داده اید.
سند تحول قضائی پیشنهادی جنابعالی را ملاحظه 
کردم. بر اساس مشورت ها و نظرات کارشناسی، آنرا 
مفید و کارساز میدانم. با این حال چند نکته را مؤکداً 

به جنابعالی سفارش می کنم.
نخســت آنکه برای همه ی فصول این ســند و 
بندهــای ذیل آنها، زمــان تعیین کنیــد و خود و 
همکارانتــان را بر پایبندی به ســرآمد برنامه الزام 
نمائید. در زمانبندی ها نه عجله و نه مماطله نباید راه 

داده شود.
دوم آنکه در همه ی فصول تحول، مردمی بودن و 

انقلابی بودن و ضد فساد بودن را رعایت کنید.
سوم آنکه عنصر نیروی انســانی صالح را در رأس 
عوامل تحول و پیشرفت قوه بدانید. سلامت قضات 
و پاکیِ دامن آنان از هر گونه فساد، شرط لازم و اوّل 
برای همه توفیقات شــما است. در ریشه کنی فساد 
از درون قوه که مایه ی مباهات شــما و ســرافرازی 
اکثریت قضات دادگاه ها و دادسراها است، هیچ تردید 

و درنگ نکنید.
چهارم آنکه گسترش عدل و احیاء حقوق عامه و 
آزادی های مشروع و نظارت بر اعِمال قانون را که در 
شمار هدف های قوه قضائیه در قانون اساسی است 
در رأس برنامه ها قرار دهید. این موجب اعتماد مردم 
و دلگرمی آنان به قوه قضائیه در حوادث و منازعات 

خواهد شد.
پنجم آنکه در برخورد قضائی ملاحظه ی این و آن 

را نکنید.
ششــم آنکه از جوانان صالح و انقلابی و فاضل در 

مسؤولیت های قوه استفاده کنید.
هفتم آنکه قاضی و دادگاه را عزیز بدارید. احساس 
عزت و شــرافت در قاضی، ســدّ محکمی در برابر 

انگیزه ها و عوامل نفوذ و انحراف است.
هشــتم آنکه همکاری با قوای مجریه و مقننه و 
هم افزایی با آنان را که سفارش همیشگی اینجانب 
است در نظر داشته باشید. آنان نیز موظف به همراهی 

و همکاری با شمایند.
در پایان لازم می دانم از آیــت الله آملی به خاطر 
تلاش های ارزشمندشان تشــکر و قدردانی کنم و 
برای توفیق کامل جنابعالی و همکارانتان دست دعا 
و توسل به درگاه ربوبی بلند کنم و توجهات و دعای 

حضرت بقیة الله ارواحنا فداه را مسألت نمایم. 

بر
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آیت الله جوادی آملی در سخنان دیروزش به گام دوم انقلاب اشــاره کرد و گفت: »ما در گام دوم و در گام های بعدی 
انقلاب، وظیفه داریم خطرهایی که متوجه نظام و انقلاب است را بررسی کنیم، مثل این که چگونه عدل علوی به ظلم 
اموی تبدیل می شود؟! حضرت در نامه به مالک دو مطلب را در ریشه یابی این موضوع بیان می کند، فرمود اولین کاری 
که دشمن کرد این بود که آنها مکتب را عوض کردند، یعنی دین و قرآن را به اسارت گرفتند و آن را به میل خود تفسیر 
و ارایه کردند و در مرحله بعد به سراغ مردم رفتند و مردم را از ما اهل بیت جدا کردند.« او ادامه داد:   »داشتن رهبر خوب 
یک طرف قضیه است، رهبر ولو علی بن ابی طالب)ع( باشد، مادامی که مردم در صحنه نباشند، شکست قطعی است. در 

نتیجه با همه وجود باید تلاش کنیم اولا دین به اسارت نرود و ثانیا مردم از دین جدا نشوند، تا عدالت علوی محقق شود.«

آیت الله جوادی آملی

 رهبر، حتی اگر
 امام علی)ع( باشد، 
 بدون حضور مردم 
شکست می خورد
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در هر بار تمرین پناه گيری، در 
محل های امن پناه گيری کنيد 

تا انجام این عمل در زمان 
وقوع زلزله، نياز به صرف وقت 

نداشته باشد.

شهروند| هفته گذشته شورای شــهر تهران رأیی صادر کرد 
که عامل حواشی بسياری بود. اهالی شورا در پاسخ به استفساریه 
شــهرداری تهران در مورد ارایه پروانه ساخت در ۶۲ باغ پایتخت 
رأی مثبت دادند و قرار شد به این ترتيب ۶۲ باغ دیگر در معرض 
ساخت وساز قرار بگيرد.اگر چه تيتر شهروند به اشتباه از مخالفت 
7 عضو شورا حکایت می کرد، آن جلسه تنها چهار مخالف داشت. 
محمود ميرلوحی، ناهيد خداکرمی، آرش ميلانی و الهام فخاری 
چهار عضو شورای شهر بودند که با این امر مخالفت کردند و حجت 
نظری و بهاره آروین به رغم حضور در جلســه شورا در رأی گيری 
شرکت نکردند. احمد مسجدجامعی که در دوره پيشين شورای 
شــهر تهران گفته بود »برج های منطقه  یک بدتر از موشک های 
صدام است« در جلســه آن روز غایب بود. آن جلسه برای تهران 
جلســه خوبی نبود و این درحالی اســت که روز گذشته محمد 
اسلامی، وزیر راه و شهرســازی هم خبر تلخ دیگری داد. او گفته 
شهرداری به شورای عالی شهرسازی و معماری ایران گزارش داده 
که از ۹۲۸ برجی که در تهران ساخته شده 7۰۰ برج بدون پروانه 
ساختمانی ساخته شده اســت؛ موردی که ازجمله دیگر موارد 

تخلف در این شهر است. 
حالا الهام فخاری در گفت وگو با »شــهروند« ازجمله دلایلش 
برای مخالفت با رأی به ساخت وســاز در ۶۲ بــاغ را توجه به نظر 
نهادهای تخصصی و مدنی می داند و می گوید در چنين مواردی 
نباید فقط به مالکيت خصوصی و مالکان توجه داشت و باید دید 

چقدر حيات شهروندان در خطر چنين تصميمی قرار دارد.
  خانم فخاری، شما ازجمله مخالفان دادن مجوز به 62 باغ 
تهران برای ساخت وساز بودید. این امکان وجود نداشت 
که بتوانيد در شورا ســایر اعضا را برای مخالفت بسيج 

کنيد؟
خير، علاوه بر آن مکانيسم و ابزار ما در شورای شهر رأی اکثریت 
است و این رأی است که حتی با یک اختلاف مصوب تلقی می شود 
و درنهایت به عنوان مصوبه محترم اســت. اعضــا هم هرکدام به 

دلایلی که داشتند رأی خود را دادند و من هم رأی مخالف دادم.
  شما در دادن رأی منفی چه مواردی را مدنظر داشتيد؟

برای مواردی از این دســت از نظر دوســتانی که در نهادهای 
تخصصی و مدنی با آنها در ارتباط هستم، استفاده و حتما نظرشان 
را در رأی  دادنم لحاظ می کنم. این افراد هم مدت هاست که درباره 
آثار مخرب چنين تصویبی هشدار می دهند. به این ترتيب، به نظرم 
آمد ضمن این که کميسيون های تخصصی تلاش کردند عواقب و 
پيامدها را به حداقل برسانند باید به نظر آنها توجه کرد. همچنين 
توضيحی که برای گرفتن رأی مثبت ارایه شد برایم قانع کننده نبود 

و در نتيجه حاضر نشدم رأی مثبت  بدهم.
  توضيحی که آقای اعطا برای موافقــت با این مصوبه 
عنوان کردند این بود که این امر باعث می شود لطمه ای به 
مصوبه برج باغ ها زده نشود، اما بيان این مطلب هم در اصل 

موضوع که نابودی 62 باغ است، تغييری ایجاد نمی کند. 
باید این مطلب را کمی واکاوی کنيم و بدانيم که اصل مشکل به 
دوره شورای دوم برمی گردد که البته با سازوکاری قانونی و با هدف 
حفظ باغ ها مصوبه برج-باغ ها تصویب شد. اما واقعيت این است 

که  در اجرا، آن مصوبه به بيراهه رفت و بعد از آن هم پشت سر هم 
شاهد تخلف بودیم و این در کل دهه ۸۰ اتفاق افتاد و ادامه یافت. اما 
شورای پنجم با لغو آن مصوبه اولين تلاش قانونی را انجام داد برای 
این که بتوان جلوی یک مسير اشتباه را گرفت. در نتيجه در این 
شورا این تلاش آغاز شد. با وجود آن که از رأی ام دفاع می کنم اما 
باید بدانيم وقتی تحليل می کنيم باید منصفانه نگاه کنيم و بدانيم 
شــورای پنجم گامی در این راستا برداشت. نگاه دوستان این بود 
که برای این که بشــود 5۰۰ باغ دیگر را حفظ کرد، از پذیرش این 

مورد ناگزیریم. 
  آیا موارد جایگزینی وجود داشت که بتوان چنين موردی 

را تصویب نکرد و چرا این موارد در آن جلسه مطرح نشد؟
بله، ولی از منظر حقوقی و پيگيری کارها بسيار زمانبر و دشوار 
بود و شــاید یکی از دلایل برای بيان نکردن آنها همين باشد که 
راه حل های دیگر ســخت و مبتنی بر مذاکره بود و از نظر حقوقی 
پيچيدگی داشــت و برای همين هم در آن روز مورد بررسی قرار 
نگرفت. از سوی دیگر، این بحث ها تخصصی است و در کميسيون ها 
درباره آنها بحث می شود و بعد گزارش آنها در جلسه می آید. برای 
مثال می توان این مورد را بررسی کرد که صاحبان این باغ ها دارای 
حقوق مکتسبه تلقی می شوند یا نه؟ متخصصان حقوق شهری 
تلقی خود را بيان کردند و گفتند که مالکيت خصوصی تا جایی 
معنا دارد که ضرر به غير نرساند و حقوق شهروندان دیگر را تضعيف 
نکند. درحالی که این مصوبه می تواند به راحتی حقوق شهروندان 
دیگر را ضایع کند و مالکيت خصوصــی در چنين مواردی نباید 

مبنای عمل قرار گيرد. 
  از نظر شما ممکن است چنين رأیی عاملی برای ادامه دار 

شدن اتفاقاتی از این دست باشد؟
بله، از نظر من ممکن است دو سه ضربه دیگر هم بخوریم. مصوبه 
برج-باغ ها سال هاســت به کار خود ادامه داده و با تخلفات بسيار 
متوقف نشده است. این تجاری سازی و سوداگری هم به ضرر مردم 
شهر اســت؛ املاک مجاور و باغ ها را تحت تأثير قرار داده و ویرانی 
باغ ها را در پی داشته و ممکن است در آینده شاهد اتفاقات دیگری 

از این دست باشيم.

 4 شوالیه فضای سبز 

  الهام فخاری، یکی از 4 عضو شورای شهر تهران که به ساخت وساز در 62 باغ تهران رأی مخالف دادند
می گوید این کار تجاری سازی و سوداگری و به ضرر مردم است

 با فیلترینگ   مخالفیم 
روحانی پس از ارایه گزارش پروژه های مخابراتی قابل افتتاح از سوی وزیر ارتباطات و 
فناوری اطلاعات گفت : »دولت با فیلترینگ و محدودیت مخالف است. معتقدیم دنیای 
امروز، دنیای تحول و پیشرفت است و روز به روز به سمت توسعه گام بر می دارد و فیلترینگ 

فضای مجازی، موجب عقب ماندن ما  از دنیای امروز می شود.«


